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§ 196 Dnr 2012KSM0867 

Investeringsprojektet Strandängarna etapp 2, 

återstående åtgärder 

Kommunstyrelsens beslut 

1. Stadsbyggnadsförvaltningen använder tidigare beslutade 

investeringsmedel för samhällsbyggnadsutredningar för att genomföra 

utredningen att anlägga spänger vid Strandängarna samt ta fram en mer 

exakt kalkyl med flera alternativ. 

2. Stadsbyggnadsförvaltningen ges i uppdrag att återkomma med en analys 

om varför man inte i ett tidigt skede, långt innan hela 

investeringsanlaget och mer därtill spenderats, återkom med besked om 

att investeringsanslaget inte räcker, i syfte att begära politiska 

prioriteringar och/eller ytterligare investeringsmedel. 

3. Stadsbyggnadsförvaltningen ges i uppdrag att återkomma med förslag 

på åtgärder på vad man kan göra framåt för att ovanstående förlopp 

inte ska upprepas. 

Särskilt yttrande 

Peter Bylund (MP) hänvisar till särskilt yttrande i miljö- och 

samhällsbyggnadsutskottet 2017-10-18 § 133 (bilaga). 

 

Beskrivning av ärendet 

Omvandlingen av området Strandängarna indelades i två detaljplaner: etapp I 

för bostäder utfört av Besqab och etapp II som omfattade park- och 

naturområden för båtklubbar, bad och rekreation. Under planarbetet utfördes 

en miljökonsekvensbeskrivning för båda planerna och etapperna omfattas av ett 

gemensamt kvalitetsprogram som anger riktlinjer för utformning av bostäderna 

och för kommunens åtagande på allmän platsmark (park, gata, natur) och 

båtklubbarnas områden. 

  

Båda etapperna är idag färdigställda. Däremot kvarstår vissa delmoment i etapp 

II, främst två större arbeten vad gäller strandpromenad (spänger) samt 

servicebyggnad med anledning av att avsatta investeringsmedlen om 39,5 för 
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park och rekreation inte räckte till det som från början avsetts. I dagsläget finns 

endast en grov uppskattad budget för spängerna. För att ta fram detaljerade 

kalkyler krävs ytterligare utredningar och beräkningar.  

  

Miljö- och samhällsbyggnadsutskottet har berett ärendet och föreslår att 

kommunstyrelsen beslutar att tidigare beslutade investeringsmedel för 

samhällsbyggnadsutredningar används för att genomföra utredning om att 

anlägga spänger vid Strandängarna samt ta fram en mer exakt kalkyl med flera 

alternativ. 

Bilagor 

MSU Protokollsutdrag 20171018 §133.pdf 

Tjänsteskrivelse.pdf 
 


